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内容概要

　　英语书面表达是一项全面考查学生的词汇、短语、句子、语法和篇章结构能力的题型，在英语中
考试题中占有很大比重。
然而，从考生的反映、成绩的统计和试卷的分析来看，许多学生对此题型存在畏难情绪，考试中丢分
甚多，以致影响最后的总分。
　　为了有效地解决学生在书面表达训练上的困惑，给任课老师提供科学的训练素材，从根本上帮助
老师对学生进行科学的指导和训练，我们组织一线资深教师，结合他们多年的教学和辅导经验，倾力
推出了这套《书面表达周周练》丛书。
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章节摘录

　　I cannot give solutions to all of lifes problems，doubts， or fears， but I can listen to you， andtogether we
can seek answers.　　I cannot change your past with all its heartacheand pain， nor the future with its untold
stories， but Ican be there when you need my care.　　I cannot keep your feet from stumbling， but Ican offer
my hand that you may seize it and not fall.　　Your joy， success， and happiness are not mine，but I can share
in your laughter and joy.　　Your decisions in life are not made or judgedby me. I can only support you，
encourage you，and help you when you need.　　I cannot make boundaries for you， but I cangive you the
room to change， the room to grow，and the room to be yourself.　　I cannot keep your heart from breaking
orhurting， but I can cry with you and help you pickup the pieces and put them back in place.Dear Xiao Dong，
　　Im sorry you are having trouble in makingfriends. However， the situation is easy to change ifyou take my
advice. Here are some tips to help you.　　First， why not go and talk to people standingon their own？
 I agree that this is difficult but thatperson may be lonely， too. If you do this， I amsure you will soon have a new
friend.　　Second， you can begin a conversation byasking about their likes and dislikes. In that wayyou will
soon find people with the same interests.I think that is a good way to find new friends.　　Finally， you should try
to join in a discussion.You may not feel that this is right， but by doingthis you are letting people know how
friendly youare. So there should be no problem. It shouldcertainly help you make some new friends.　　I hope
you find these ideas useful.
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编辑推荐

　　《快捷英语?短文改错与书面表达周周练：高1年级上（第2版）》中国英语教育领先品牌　　200
万英语教师的选择　　精品英语教辅 全新再版修订　　全国多为特、高级教师联合编写　　名师主笔
专家审稿　　本套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师、优秀骨干教师联合编
写，由中外教育专家审定把关。
　　循序渐进水到渠成　　内容按周次设计。
按照“正面引导→标本评注→基础准备→综合训练→新题型突破→规律技巧总结”的认知顺序安排，
从周一到周四依次为“经典范文背诵”“习作评改”“写作基础练习”“命题作文”。
周五为“任务型写作”。
周末为“高分加油站”（包括“技巧点拨”和“词句背记”）。
　　选材新颖命题科学　　“经典范文背诵”所选短文针对性强，题材广泛。
与同一学段优等学生的认知水平、语言水平相当。
具有较强的示范意义和模仿意义。
“命题作文”“任务型写作”命题情景真实，形式多样。
与中考真题思路契合。
　　强力助记名师指导　　针对经典范文．由名师设计高效实用的背记提纲；针对命题作文，由名师
总结写作指导；针对高分加油站，由名师作出技巧点拨。
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